

第三場

7/21
(SUN)

台大醫院國際會議中心
3樓 301 會議室

2024 TOS Summer Summit

Breast cancer 、GU

Time	Topic	Speaker	Moderator
08:30~09:00	Registration		
09:00~09:10	Opening	盧彥伸 教授 臺大醫院	
09:10~09:25	引言 (Breast cancer)	陳偉武 醫師 臺大醫院	
09:25~10:00	Navigating the Evolving Landscape with ADCs in Breast Cancer	黃柏翔 醫師 臺大醫院	曾令民 副院長 臺北榮民總醫院
10:00~10:35	Bridging Treatment Gaps for Stage II and Stage III HR+/HER2- Early Breast Cancer with CDK4/6 inhibitors	鍾為邦 醫師 成大醫院	盧彥伸 教授 臺大醫院
10:35~10:50	Break		
10:50~11:25	Treatment selection and monitoring for ER+/HER2- ABC with endocrine resistance	張端瑩 醫師 臺大醫院	黃俊升 教授 臺大醫院
11:25~12:00	HR+/Her2- advanced breast cancer highlights from 2024: Knowledge to guide practice and future approach	劉峻宇 主任 臺北榮民總醫院	張耀仁 副院長 台北慈濟醫院
12:00~13:00	生物相似性藥品之法規科學審查考量	陳紀勳 醫師 財團法人醫藥品 查驗中心	詹明曉 醫師 財團法人醫藥品 查驗中心
13:00~13:35	Updates on target therapy in horomone receptor positive her2 negative metastatic breast cancer, a focus in PIK3CA mutation	陳怡君 醫師 臺大癌醫中心分院	趙祖怡 教授 雙和醫院
13:35~14:10	What is optimal 1L CDK4/6i HR+HER2-mBC treatment outcome and management?	黃詩喻 醫師 高雄長庚醫院	鄭翠芳 醫師 新光醫院
14:10~14:25	引言 (GU cancer)	蔡育傑 醫師 臺大醫院	
14:25~14:35	Break		
14:35~15:10	Advances in Urothelial Carcinoma and Prostate Cancer: Pursuing Long-Term Survival and Improved Quality of Life	陳國維 醫師 振興醫院	蔡育傑 醫師 臺大醫院
15:10~15:45	The role of IO therapy from Locally Advance to Metastatic Urothelial Cancer	蘇柏榮 醫師 林口長庚醫院	張牧新 醫師 臺北榮民總醫院
15:45~16:20	Optimizing treatment sequencing in a/m urothelial carcinoma	黃文冠 醫師 林口長庚醫院	張牧新 醫師 臺北榮民總醫院



主辦單位：中華民國癌症醫學會

贊助單位：台灣諾華股份有限公司、台灣必治妥施貴寶股份有限公司 / 台灣小野藥品工業股份有限公司、
羅氏大藥廠股份有限公司、輝瑞大藥廠股份有限公司、台灣禮來股份有限公司、
台灣默克股份有限公司、台灣第一三共股份有限公司、台灣安斯泰來製藥股份有限公司

學分認定：中華民國癌症醫學會腫瘤內 / 外科A類 15 分

學分申請：台灣乳房醫學會、台灣臨床腫瘤醫學會、台灣內科醫學會、台灣外科醫學會、
台灣放射腫瘤學會、台灣癌症安寧緩和醫學會

